



《「童」您分享·愛心利是傳祝福》學校報名表格
“Little Hands, Big Hearts: Red Packet Donation” School Enrolment Form

請將填妥之報名表格透過郵寄、電郵(redpacket@volunteer.org.hk)、傳真(2116 1200)遞交。
Please submit the completed enrolment form by post, email (redpacket@volunteer.org.hk), or fax (2116 1200).

本校欲參與無國界義工舉辦之《「童」您分享·愛心利是傳祝福》。
Our school would like to enroll the “Little Hands, Big Hearts: Red Packet Donation” fundraising activity.

學校名稱 Name of school : _____

學校地址 Address of school : _____

學校類別 School Type : 幼兒園 Kindergarten 小學 Primary School
 其他 Other (請註明 Please specify : _____)

姓名 Name of applicant : (中文)先生/女士 _____ (Eng) Mr/Ms _____

職位 Position : _____ 任教科目 Teaching Subject : _____

聯絡電話 Tel : _____ 手提電話 Mobile (If any) : _____

傳真電話 Fax : _____ 電郵地址 Email : _____

個人資料使用聲明: 您所提供的資料將保密處理, 只會被無國界義工及受其委託的服務提供者用作活動處理、寄發資料及有關通訊用途。為了與您緊密聯繫, 向您提供無國界義工的發展教育工作, 以及籌募和活動資訊, 無國界義工及受其委託的服務提供者將會透過您提供的聯絡方法 (包括姓名、電話、電郵及郵寄地址), 為您提供通訊、籌募、義工招募及相關資訊, 以及用作收集意見之用途。若您不願意收到上述資訊及資料, 請在方格上加上剔號。

Important Notice on Personal Data Usage: The information you provide will be treated as confidential and shall be used solely by Volunteers Space and its authorized service providers for the purposes of activity processing, sending materials, and related communications. To keep you closely connected and inform you about our development education work, fundraising, and activities, Volunteers Space and its authorized service providers will use your provided contact details (including name, phone number, email, and mailing address) to send you communications, fundraising appeals, volunteer recruitment notices, relevant information, and to solicit feedback. If you do not wish to receive the aforementioned information and materials, please tick the box.

1. 參與年級範圍 Scope of Participation :

- 全校各年級 All Grade Levels
 特定年級 Specific Grade Levels (請註明 Please specify : _____)

2. 預計參與人數 Estimated no. of Participants : _____

3. 擬舉行籌款日期 Planned date of organizing the event : _____

4. 是否需要「利是籌款箱」? (*如需要, 學校需派員到本會辦公室領取或安排快遞公司以到付形式領取)

Require "Red Packet Donation Box" ? (*If needed, schools must either send a representative to collect it from our office or arrange for a courier service to pick it up with courier collect.). 需要 Yes 不需要 No

5. 本會收集到的活動資料及照片可用於本會之宣傳用途。The activity information and photos we collect can be used for our publicity purposes. 同意 Agree 不同意 Disagree



學校蓋章
School Stamp

姓名 Name : _____

簽署 Signature : _____

日期 Date : _____